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Чи варто брати типовий проєкт будинку?
Послан  1q2w3e4r - 08.02.2025 14:14
_____________________________________

Дивлюсь на готові проєкти – вони дешевші, виглядають нормально, і наче все ок. Але багато хто
каже, що потім доводиться все доробляти. Хто реально будував за типовим проєктом, поділіться
досвідом!
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Re:Чи варто брати типовий проєкт будинку?
Послан  raffffik15101986 - 08.02.2025 14:22
_____________________________________

У знайомого була така ситуація – взяв типовий проєкт, а коли почали будувати, з’ясувалося, що
він не враховує ухил ділянки, а ще довелося переносити стіни, бо кімнати виявилися незручними.
В результаті витратили більше, ніж коштував би нормальний індивідуальний проєкт. Якщо хочеш
розібратися, які проблеми можуть бути з типовими проєктами, тут є нормальний розбір усіх
нюансів – https://www.arkhitektor.lviv.ua/nedoliku-gotovuh-proektiv/ Краще подумати заздалегідь, ніж
потім усе переробляти.
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